

NEW 2017

DECOMPACTING MACHINE - TIEFENLOCKERER

PATENT APPLIED FOR - PATENT ANGEMELDET

MOD.	cm	kg	cm	kW	HP	Km/h	giri/min.
A30-110	110	470	10-22	29	40	1,3 – 1,6	540
A30-130	130	565	10-22	33	45	1,3 – 1,6	540
A30-150	150	590	10-22	37	50	1,3 – 1,6	540
A30-170	170	715	10-22	40	55	1,3 – 1,6	540
A30-190	190	735	10-22	44	60	1,3 – 1,6	540
A30-220	220	895	10-22	48	65	1,3 – 1,6	540
A30-250	250	1060	10-22	51	70	1,3 – 1,6	540



UK The machine is equipped with steel knives of curved profile capable of penetrating the soil to a depth of 20-22 cm.

DE Die Maschine ist mit Stahlklingen mit gebogenem Profil ausgestattet, die den Boden 20-22 cm tief einschneiden.

UK The decompactor produces a series of microfurrows spaced apart 22 cm approx, leaving the surface of the turf undisturbed. This allows the soil to breathe, improving its permeability, favouring the uptake of nutritional elements and increasing microbial activity.

DE Die Maschine zieht eine Reihe kleiner Furchen im Abstand von etwa 22 cm ohne die Grasnarbe zu beschädigen. Diese Bearbeitung begünstigt die Sauerstoffzufuhr und die Durchlässigkeit des Bodens, die Aufnahme von Nährstoffen und erhöht die mikrobielle Aktivität.

UK The new Series A30 decompactor is the ideal machine for all crops grown on permanent grassland requiring periodic relief of soil compaction, typically orchards, vineyards, hazelnut groves, etc. The decompactor is also ideal for conditioning the surfaces of sports fields and green spaces in general.

DE Der neue Tiefenlockerer Serie A30 ist die ideale Maschine für alle mit Dauerbegrünung bewirtschafteten Anbauflächen, die eine tiefe Lockerung des Bodens erfordern: Obstgärten, Weinberge, Haselnussplantagen usw. Ferner eignet er sich zur Sportplatzpflege und zur Pflege von Grünanlagen im Allgemeinen.



UK Changing the tools of the decompactor, it can be converted to operate as a spading machine with a soil-engaging depth of 30 cm.

DE Durch Wechseln der Werkzeuge lässt sich die Maschine in eine Spatenmaschine verwandeln, die den Boden bis 30 cm Tiefe bearbeitet.

GRAMEGNA

FABBRICA MACCHINE AGRICOLE
STRADA PAVESE, 88 – 27043 BRONI PV
Tel. 0385 51911
www.gramegna.com

